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> -  ca. studenttall 
 
Drøye 80 oppmeldte (hvilket var urealistisk høyt), drøye 50 gjennomførte  
og fikk bestått. 
 
> - behov for endringer i emnebeskrivelsene 
 
Tror ikke jeg gjør noe med dette nå, men må vurdere endringer når jeg  
ser nærmere på utviklingen over tid. 
 
> - det faglige nivået på studentene 
 
Litt svakere enn tidligere: Færre av de virkelig gode, gjennomsnittet  
litt lavere og flere virkelig dårlige. Har sett denne utviklingen over  
flere år. 
 
> - er det noe som ikke fungerer tilfredsstillende (og hvordan kan dette 
> ev. kan fikses) 
 
Jeg tror i grunnen at opplegget fungerer brukbart. 
 
> - andre forhold av betydning for kvaliteten på emnet 
 
I grunnen ikke. 
 
 
 
Lars Svendsen 
 


